

thermotron PV40

AUTOMATIC BAGGING MACHINE

PV40 自动装袋机

 **NEW**
improved model





PV40* is the new automatic bagging machine for garments and constitutes an evolution of its predecessor **PV38**, with targeted improvements and with a detachable transport belt according to The customer's needs.

The output capacity of **PV40** depends on the output speed of **STP1000** or on how fast the operator places the garments in the machine when the machine functions independently.

PV40是新款自动装袋机，是**PV38**的改进版本，根据客户的要求进行了升级和装配了可拆卸的输送带结构。**PV40**的产量是由**STP1000**的输出速度决定的，或者当机器单独运行的时候操作人员单独放入成衣的速度决定。

The new automatic **PV40** bags garments that come already folded from the automatic folding machine **STP1000** in polyethylene (PE) bags in the form of an envelope.

PV40装袋机需要配合**STP1000**折叠好的成衣并使用PE材质的信封式包装袋使用。

If more than one cloth needs to be placed in a bag, **PV40** needs to be used independently and the operator must place the cloth in the machine manually.

如果同时需要多件成衣装入一个袋子，**PV40**就需要单独使用，操作人员必须手动放入到机器中。

DIMENSIONS LxWxH: 机器尺寸(长*宽*高):	178x67x129 cm	POWER CAPACITY: 供电功率:	0.35Kw
NET WEIGHT: 机器重量:	130kg cm	AIR PRESSURE: 气压:	6bar
POWER SUPPLY: 供电:	400V AC 50-60Hz	AVG.AIR CON SUMPTION: 耗气量:	70L/min
		MAX. CLOTH THICKNESS: 最大成衣厚度:	6cm
			BAG CAPACITY: 装袋数量:
		OPERATOR: 操作人员:	1person



* **PV40** is combined with **STP1000** and **KL55**
PV40 和**STP1000**自动装袋机，**KL55**自动封袋机组合使用